

Date: 12 July 2026

Initial Unaudited Financial Results for the 6 month period ended 30 June 2026

Al Suwadi Power Company SAOG (the "Company") is pleased to disclose the following initial unaudited financial results for the six month period ended 30 June 2026, and a comparison with the same period of the preceding financial year.

	6 month 2026 RO'000s Unaudited	6 month 2025 RO'000s Unaudited	Percentage change
Revenues	44,456	44,355	0.2%
Direct costs	(33,444)	(32,528)	(2.8)%
Gross profit	11,012	11,827	(6.9)%
Other income	323	297	8.7%
General and administrative expenses	(525)	(488)	(7.8)%
Impairment on assets	(29,765)	-	-
Profit/ (Loss) before interest and tax	(18,955)	11,636	(262.9)%
Finance costs	(1,492)	(2,181)	31.6%
Finance income	7	8	(12.5)%
Profit/ (Loss) before tax	(20,440)	9,463	(316.0)%
Taxation	3,011	(1,397)	315.5%
Net profit/(loss) for the period	(17,429)	8,066	(316.1)%

An impairment of **₹ 29.77 million** and the corresponding deferred tax credit of **₹ 4.46 million** (under Taxation) were recorded in Q1 2026 in accordance with the requirements of the International Financial Reporting Standards. The Company would like to highlight that, excluding the impact of the asset impairment, the net profit after tax for the six-month period ended 30 June 2026 amounted to **₹ 7.88 million**.

The above reported numbers represent initial unaudited financial results and are subject to approval and confirmation by the Company's Audit Committee and Board of Directors.



Preetam Saraf
Company Secretary



التاريخ : 12 يوليو 2026

النتائج المالية الأولية غير المدققة لفترة السنة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026م

يسر شركة السوادي للطاقة ش.م.ع.ع ("الشركة") أن تفصح عن النتائج المالية الأولية غير المدققة لفترة السنة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2026م، مع مقارنتها بنفس الفترة من السنة المالية السابقة.

نسبة التغيير (%)	سنة أشهر 2025م ألف ريال عُماني غير مدققة	سنة أشهر 2026م ألف ريال عُماني غير مدققة	
0.2%	44,355	44,456	الإيرادات
(2.8)%	(32,528)	(33,444)	تكاليف مباشرة
(6.9)%	11,827	11,012	إجمالي الربح
8.7%	297	323	إيرادات أخرى
(7.8)%	(488)	(525)	مصروفات عامة وإدارية
-	-	(29,765)	انخفاض قيمة الأصول
(262.9)%	11,636	(18,955)	الربح قبل الفائدة والضريبة
31.6%	(2,181)	(1,492)	نفقات التمويل
(12.5)%	8	7	إيرادات التمويل
(316.0)%	9,463	(20,440)	الربح قبل الضريبة
315.5%	(1,397)	3,011	مصروفات الضريبة
(316.1)%	8,066	(17,429)	صافي الربح للفترة

تم تسجيل انخفاض في قيمة الأصول يقدر بـ 29.77 مليون ر.ع.ع. وانتمان ضريبي مؤجل بقيمة 4.46 مليون ر.ع.ع. (ضمن الضريبة) في الربع الأول من عام 2026 وفقاً لمتطلبات المعايير الدولية للتقارير المالية. كما تود الشركة الإشارة إلى أن قبل تأثير انخفاض قيمة الأصول، بلغ صافي الربح بعد الضريبة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2026 يقدر بـ 7.88 مليون ر.ع.ع. .

تمثل الأرقام المذكورة أعلاه نتائج مالية أولية غير مدققة وهي خاضعة للإعتماد والتأكيد بواسطة لجنة تدقيق الشركة ومجلس إدارتها.



(Signature)

بريتام سارف
أمين السر